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Geacht college, 

Deze week zijn de winkels begonnen om weer hun deuren te openen. Dit is goed nieuws voor de lokale 
winkeliers en ook voor onze burgers. Iedereen is toe aan versoepeling en de roep om vanuit de 
‘intelligente lockdown’ via een ‘intelligente exit-strategie’ te gaan naar ‘het nieuwe normaal van de 1,5 
meter samenleving’, wordt breed gevoeld. 

Het is tegen deze achtergrond dan ook realistisch om te verwachten dat op korte termijn de drukte in 
onze binnenstad zal gaan toenemen. Om de overgang naar het nieuwe normaal zo veilig mogelijk te 
laten verlopen, moet de 1,5 meter afstand gewaarborgd kunnen worden. 

Ondernemers geven aan dat er sterke behoefte bestaat aan duidelijke richtlijnen of protocollen om de 
eventuele drukte op straat in goede banen te leiden. Gedacht kan worden aan looprichtingen in smalle 
straten, eenrichtingsverkeer bij in- en uitgangen van parkeergarages, stickers met 1,5 meter afstand bij 
geldautomaten, bushaltes en parkeerautomaten, het plaatsten van openbare toiletten etc. 

Wij kunnen ons overigens voorstellen dat de noodzaak hiertoe groter wordt als wij straks ‘groen licht’ 
krijgen vanuit Den Haag om de horeca weer open te stellen. Als dit hopelijk op korte termijn gebeurt, zal 
onze stad wellicht ook weer bezoekers van buiten Maastricht trekken en wordt het nog drukker. Dat de 
horeca weer aan de gang komt, is natuurlijk wat wij willen. Tegelijkertijd ligt hier vanuit de openbare 
orde, veiligheid en volksgezondheid wat ons betreft een duidelijke taak voor u als stadsbestuur. 
Voorkomen is immers beter dan genezen! 
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Concluderend: wij willen onze stad naar het ‘nieuwe normaal’ brengen en dat is hard nodig voor onze 
ondernemers en voor ons allemaal. Tegelijk moet de veiligheid en gezondheid van iedereen 
gewaarborgd zijn.   

Daarom stellen wij u dan ook de volgende vragen. 

1. Bent u met ons eens dat u de taak en eindverantwoordelijkheid heeft om de veiligheid en 
gezondheid van burgers en bezoekers d.m.v. voldoende afstand te garanderen in het ‘nieuwe 
normaal’? Zo ja, heeft u hiervoor al voorstellen uitgewerkt en zo nee, waarom niet? 

2. Bent u met ons eens dat dit voorwaarde is voor een succesvolle exit strategie? 

 

3. Bent u bereid om op korte termijn samen met lokale stakeholders, waaronder het 
Centrummanagement, Maastricht Marketing, Maastricht Bereikbaar, lokale GGD, Arriva, 
QPark en ondernemersverenigingen, richtlijnen en protocollen op te stellen om eventuele 
drukte in het centrum in goede banen te leiden en 1,5 meter afstand te garanderen zodat onze 
burgers en hopelijk straks ook weer de bezoekers, op een veilige manier kunnen verblijven in 
onze prachtige binnenstad? Zo ja, op welke termijn kunnen we deze richtlijnen en protocollen 
tegemoetzien? 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Simona Maassen   Groep Maassen 
 
Tiny Meese    PVM 
 
Jos Gorren    SAB 
 
 
 


